
PROTOKÓŁ Nr 34
z XXXIV sesji Rady Miasta Marki, 

która odbyła się w dniu 16 listopada 2005 roku

O godzinie 1300 XXXIV sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria 
Przybysz – Piwko. Przywitała stałych członków Rady oraz przybyłych gości. Po stwierdzeniu 
quorum (lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/201/2005 Rady 

Miasta  Marki  z  dnia  27  kwietnia  2005 roku  w sprawie  realizacji  przedsięwzięcia 
„Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie Miasta Marki” (Druk nr 270).

5. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że sesja została zwołana na 
wniosek Burmistrza Janusza Werczyńskiego. 
Wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.

Radna Agata Świstowska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku  punktu pt. „Sprawy 
różne” - po punkcie 4.

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie ww. wniosku.

Głosowanie
za przyjęciem wniosku –  14
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1   

Wniosek został przyjęty.

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/201/2005 Rady 

Miasta  Marki  z  dnia  27  kwietnia  2005 roku  w sprawie  realizacji  przedsięwzięcia 
„Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie Miasta Marki” (Druk nr 270).

5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

 
Pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/201/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 27 kwietnia 2005 roku w sprawie realizacji przedsięwzięcia „Rozbudowa 
sieci wodociągowej na terenie Miasta Marki” (Druk nr 270).

Projekt uchwały z opinią  Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
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Burmistrz  Janusz  Werczyński  szczegółowo  omówił  okoliczności,  które  spowodowały 
konieczność przygotowania i  poddania pod obrady Rady Miasta w trybie nadzwyczajnym 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/201/2005 Rady Miasta Marki z dnia 
27 kwietnia 2005 roku w sprawie realizacji przedsięwzięcia „Rozbudowa sieci wodociągowej 
na terenie Miasta Marki” (Druk nr 270).

Komisja  Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zawarty w 
Druku 270.

Nie została podjęta dyskusja.  

Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/201/2005 Rady Miasta Marki z dnia 27 kwietnia 2005 
roku w sprawie realizacji przedsięwzięcia „Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie Miasta 
Marki” (Druk nr 270).

Głosowanie
za podjęciem uchwały – 14
przeciw – 0
wstrzymujących się – 1  

Uchwała  została  podjęta,  otrzymała  Nr  XXXIV/247/2005  i  stanowi  załącznik  nr  4  do 
protokołu.

Pkt 5. Sprawy różne.

1.Radna  Agata  Świstowska  poinformowała,  że  z  inicjatywy  Komisji  Oświaty,  Kultury  i 
Sportu  w  dniu  15  listopada  2005  roku  z  okazji  Międzynarodowego  Dnia  Pamięci  Ofiar 
Wypadków Drogowych odbył się w Markach Marsz pamięci ofiar wypadków drogowych z 
udziałem uczniów wszystkich mareckich szkół.

Na wniosek radnej Rada Miasta Marki uczciła pamięć ofiar wypadków minutą ciszy.

2. Radna Agata Świstowska poinformowała, że  8 stycznia 2006 roku w Szkole Podstawowej 
Nr 1 w Markach odbędzie się XIV Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy pod hasłem 
„Dla  ratowania  życia  dzieci  poszkodowanych w  wypadkach,  w tym na  naukę  udzielania 
pierwszej pomocy”. 

Pani Danuta Lużyńska, która pełni funkcję Szefa Sztabu XIV Finału WOŚP poinformowała, 
że  wniosek  o  założenie  Sztabu w Markach został  przyjęty i  Fundacja  wyraziła  zgodę na 
działanie  Sztabu.  Dodała,  że  wiele  osób  wyraża  zainteresowanie  akcją,  deklaruje  swoją 
pomoc oraz zaprosiła radnych do współpracy przy tym przedsięwzięciu.

3.Radny Bogusław Dąbkowski w imieniu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki odczytał 
pismo w sprawie wystosowania petycji  do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
w  Warszawie  dotyczącej  dostosowania  harmonogramu  budowy  Trasy  S–8  do  terminu 
realizacji  Trasy  S–17,  co  umożliwiłoby  w  przyszłości  skierowanie  części  ruchu 
samochodowego poza teren miasta Marki. 
Pismo Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
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Przewodnicząca  Rady  Maria  Przybysz  –  Piwko  zaproponowała  przygotowanie  projektu 
uchwały  w  tej  sprawie,  skierowanie  go  do  gmin  powiatu  wołomińskiego  z  prośbą  o 
zaopiniowanie  i  przyłączenie  się  tych  gmin  do  inicjatywy  kompleksowego  rozwiązania 
problemu układu komunikacyjnego w rejonie Marek. 

Burmistrz  Janusz  Werczyński  poparł  propozycję  Przewodniczącej  Rady  i  jednocześnie 
zaproponował zorganizowanie w tej sprawie spotkania z Dyrektorem GDDKiA Wojciechem 
Dąbrowskim.

Rada Miasta zaakceptowała zgłoszone działania.

Pkt 6. Zamknięcie posiedzenia.

O godzinie 1350 Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XXXIV sesję Rady 
Miasta Marki.

protokołowała
Małgorzata Mincberg

Przewodniczaca Rady Miasta
dr Maria Przybysz-Piwko
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